
Initiativärende 

Kommunstyrelsen 190403 

 

För att vända på varje ekonomisk sten och varsamt handskas med kommuninvånarnas skattemedel 

föreslog Miljöpartiet en redovisning av vad ett eventuellt deltagande vid 2019 års Almedalen kostar 

på kommunstyrelsen den 4 mars. Förslaget var: 

Att ge kommundirektören i uppdrag att återkomma med den uppskattade kostnaden för deltagande 

vid Almedalsveckan 2019, och om vinsterna med att delta motiverar kostnaderna, till 

kommunstyrelsens möte i april. 

Detta förslag fick hela kommunstyrelsens gehör. 

Trots det har inga handlingar skickats ut med information i ärendet till april-månads enda 

kommunstyrelsemöte. Ingen muntlig information har heller givits hittills under mötets gång. 

Vår slutsats på denna bristande information blir att Almedalsveckan inte kan vara så viktig och därför 

blir förslag till beslut följande: 

 

Förslag till beslut: 

Att inte avsätta några medel för deltagande i Almedalsveckan 2019. 

 

Emil Samnegård, 

Ledamot i kommunstyrelse 

Miljöpartiet de Gröna i Trelleborg 

 


